
FAU- møte 

Referat 06.02.19 

 

Tilstede: 9 klassetrinn representert, samt rektor. 

 

Saksliste: 

1. Bytte av FAU- representanter 

- Av ulike grunner har vi vært nødt til å bytte representanter i 1., 2. 

og 5. trinn. 

2. Mistillitsbrev fylkesmann 

- I desember 2018 sendte FAU et mistillitsbrev inn til 

fylkesmannen, hvor vi uttrykket vår bekymring i forhold til at 

Saltdal kommune som skoleeier. Vår bekymring gikk ut på 

elevenes læringsmiljø og trygghet, samarbeid mellom skole og 

hjem, informasjonsflyt, økonomi og sammenslåing. 

- Vi har nå mottatt svar fra fylkesmannen, hvor det står at de tar 

anmodningen til orientering, og at de tar den med som 

vurderingstema når fremtidige tilsyn skal planlegges. Elever og 

foresatte som opplever mobbing eller andre krenkelser, 

oppfordres til å selv ta kontakt med fylkesmannen. 

3. Samarbeid skole og hjem 

- Ny plan for samarbeid skole og hjem 2019- 2022 utarbeides 

fortsatt, og er kommet med et nytt utkast, hvor alle parter har fått 

meddele sine innslag, som er renskrevet med formaliteter. Alle 

oppfordres til å lese dette utkastet, og eventuelle innspill må 

komme før høringen, som er i slutten av mars. Planen legges ut 

på skolens hjemmeside.  

- Det er tenkt at det skal forekomme en møtestruktur, hvor planen 

jevnlig skal være i fokus. 

 

 

 



4. Saker fra klassene 

- Det oppleves som vanskelig å komme i kontakt med skolen per 

telefon. Foresatte oppfordres til å sende e-post, eller ringe 

kontaktlærer, inspektør/rådgiver eller rektor på mobiltelefon. 

Transponder fungerer også. 

- Det er kommet spørsmål om FAU skal engasjere seg i saken om 

Massetak på Drageid, og trafikksikkerheten rundt dette. Vi 

undersøker det, og ønsker gjerne innspill fra foresatte. 

- Vi har mottatt bekymring fra foresatte, som opplever at deres 

barn blir mobbet, og føler seg utrygge. Det utrykkes at 

bemanningen ofte må ta seg av hendelser, som fører til at 

klassen blir berørt på flere måter. Elevene blir utsatt for 

hendelser både fysisk og psykisk. Elevene føler det er nytteløst å 

si ifra til lærere, og det virker som de har gitt opp. Rektor sier det 

er satt inn tiltak, og oppfordrer foresatte til å snakke godt om 

skolen, lærere og medelever hjemme. 

5. Eventuelt 

- Vi skal søke om å få skolefrukt/-yoghurt eller noe lignende. 

- Er det noe vi ønsker å søke midler til? 

 

Neste møte: Onsdag 3. April 19:00 

Referent: Sissel Karlsen. 

 

 

 


